
Fysisch-
Mathematische 

Faculteitsvereniging

jaarverslag
2 0 0 4 - 2 0 0 5



2

FYSISCH-MATHEMATISCHE FACULTEITSVERENIGING

JA A R V E R S L AG 2 0 0 4 - 2 0 0 5

Colofon
Dit is een uitgave van de Fysisch-Mathematische 
Faculteitsvereniging (FMF ).

Nijenborgh 4
9747 AG Groningen

Tel. 050-3634948
Fax. 050-3634200
E-mail BESTUUR@FMF.NL
Website WWW.FMF.NL

Niets uit deze uitgave mag op enige wijze gebruikt 
of vermenigvuldigd worden, of bewaard worden in 
een database of enig ander informatiesysteem zon-
der uitdrukkelijke, schriftelijke toestemming van de 
uitgever.

Aan de informatie in deze uitgave kunnen geen rech-
ten worden ontleend.

Oplage: 75
Kopij: Copy ‘76

© 2005 FMF Groningen



3

FYSISCH-MATHEMATISCHE FACULTEITSVERENIGING

JA A R V E R S L AG 2 0 0 4 - 2 0 0 5

Voorwoord
Het was een mooi jaar voor de FMF: een lustrum-
jaar, een druk jaar, een jaar met een nieuwe lichting 
FMF’ers en er is aanzet gemaakt tot het einde van de 
FMF. Voor u ligt het FMF jaarverslag 2004-2005, 
met daarin een evaluatie van het gevoerde beleid, een 
verslag van de financiën en een overzicht van alle ac-
tiviteiten die de leden hebben georganiseerd. 

Zoals gezegd een lustrumjaar met een reünie. Het 
was een eer om de oud-FMF ’ers toe te spreken. Zo-
veel mensen die met plezier terug denken aan hun 
studententijd dankzij de FMF. Op zo’n moment voel 
ik me trots dat ik de voorzitter mocht zijn van deze 
vereniging. Na afloop hebben de echte FMF ’ers nog 
tot ’s ochtends vroeg samen met Sietze de binnen-
stad onveilig gemaakt. Een goede afsluiting van een 
goede reünie. 

Na deze zeer geslaagde reünie kwamen de lustrum-
weken. Twee weken vol met vermaak, gekke activi-
teiten zoals eisprong en ‘pimp my bike’, een I-TROM 
symposium en volop media-aandacht. Verderop in 
het jaarverslag is meer te lezen over deze fantastische 
weken. 

Terwijl volop 45 jaar FMF werd gevierd, begonnen 
ook de gesprekken over het einde van de FMF. Ver-
anderingen bij de opleidingen dwingen de studiever-
enigingen ook tot verandering. Afgelopen jaar heb-
ben wij daar veel energie ingestopt. Niet altijd met 
resultaat, want gesprekspartners kun je helaas niet 
dwingen om rationeel na te denken. Al met al is er 
toch een goed begin gemaakt met de gesprekken en 
een goede aanzet gegeven voor de nieuwe verenigin-
gen.

Uiteraard is er veel meer gebeurd dit jaar, een aantal 
in het oogspringende gebeurtenissen wil ik nog even 
noemen. De studiereis naar China en Maleisië was 
fantastisch, de liftwedstrijd is weer in ere hersteld 
en  er  is een leuke, maar erg koude, excursie naar 
Ameland geweest.

De FMF is dit jaar weer een stapje verder gegaan in 
haar professionaliteit, hopelijk kunnen we dit in de  
toekomst volhouden, ook als de FMF opgaat in twee 
nieuwe verenigingen. 

Anisa Salomons
46e voorzitter der FMF
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Het bestuur van 2004-2005 heeft met veel enthou-
siasme en inzet de vereniging bestuurd. Het bestuur 
bestond uit de volgende mensen: Anisa Salomons 
(voorzitter), Pim Lubberdink (vice-voorzitter, com-
missaris-extern), Sietze van Buuren (secretaris), Gjalt 
Bearda (penningmeester) en Bernadette Kruijver 
(commissaris-intern). Dit jaar is er veel gebeurd en 
veranderd bij de FMF. Veel van deze gebeurtenissen 
zijn niet gepland of vallen eigenlijk niet onder de 
beleidsevaluatie. Toch willen wij daar ruimte voor 
creëren. 

Dit jaar was natuurlijk bovenal een lustrumjaar. De 
lustrumcommissie en de reüniecommissie hebben 
fantastisch werk verricht. De reünie was een groot 
succes en alle deelnemers hebben zich vermaakt. De 
verhalen van oud-leden over de FMF in hun tijd wa-
ren erg amusant. Bijvoorbeeld dat ze in het weekend 
een fietswedstrijd hielden door het WSN-gebouw. 
Heel herkenbare verhalen, over een vereniging die 
in al die tijd eigenlijk weinig is veranderd. Gezellig-
heid en wetenschappelijk ontplooiing zijn en waren 
de speerpunten van de FMF. 
De reünie werd gevolgd door de lustrumweken. Als 
de FMF de 50 jaar haalt, moet ze heel wat uit de kast 
halen om deze lustrumweken te doen vergeten. Het 
waren twee weken met diverse activiteiten, zoals de 
Quentin Tarantino rixxbios in een echte bioscoop, 
het symposium I-TROM, dat gekenmerkt werd door 
veel reacties uit de zaal en een fenomenale appelwed-
strijd.
De FMF begon met de jaren ook wat te vergrijzen, 
de laatste twee jaar waren er weinig actieve leden bij 
gekomen. Dit begon toch enigszins problematisch 
te worden bij de commissievulling. Dit jaar is het 
gelukt dat tij te keren. Er is een record aantal stu-
denten actief geworden. Mede dankzij de doldwaze 
commissie primero. De eerstejaarscommissie heeft de 
meest fantastische plannen gemaakt voor activiteiten 
en uitgevoerd. Het Bourgondisch eten bij Jongens 
van de Witt was kliederig, met vieze vette handen en 
ontzettend gezellig. 

Dit was ook het jaar van STARS, Study Tour Into Asian 
Research and Science, met een bezoek aan Beijing en 
Kuala Lumpur. De reis was uitstekend verzorgd, zo 
was er een interessant wetenschappelijk programma 
en waren er leuke culturele activiteiten. Het meest 
memorabel was misschien wel de klimtocht over de 
Chinese muur. 
Ook is dit jaar de nieuwe website online gekomen. 
Aan de nieuwe lay-out werd al enige tijd gewerkt 
door de webcie, na een weekend bikkelen en ner-
den is de layout geïmplementeerd. Een hele vooruit-
gang en verbetering, helaas voor enkele leden werkt 
de website minder goed in een bepaalde exotische 
browser. 
Dit was een dubbel feestjaar, niet alleen de FMF vierde 
feest, maar de hele natuurkunde gemeenschap vierde 
het feest met ons mee. 2005 was namelijk het We-
reldjaar van de Natuurkunde. Een aantal bestuursle-
den zijn aanwezig geweest bij de opening in Parijs. 
Daar hebben ze lezingen bijgewoond van Nobel-
prijswinnaars, decadent gedineerd en vriendinnetjes 
opgeduikeld. Tegen de zomer gingen de activiteiten 
in Groningen van start. Natuurkunde op de markt 
en een wetenschappelijke fietspuzzeltocht. Door de 
medewerking van de FMF heeft ook de gewone mens 
op de markt, natuurkunde leren waarderen. Het 
FMF-bestuur had een standje over de werking van een 
zonnecel en mocht zelfs het publiek van TV Noord 
toe spreken. 

Dit is voornamelijk een jaar geweest van nieuwe le-
den bij de FMF en goed bezochte activiteiten. Het 
is druk jaar geweest, maar als je zoveel mensen blij 
kunt maken met je werk geeft dat ook niet. 

Bestuur
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Vereniging

Profiel
Als studievereniging van de opleidingen (Techni-
sche) Natuurkunde, Sterrenkunde, (Technische) 
Wiskunde en Informatica is de Fysisch-Mathema-
tische Faculteitsvereniging (FMF ) de grootste bèta-
studievereniging van de Rijksuniversiteit Groningen. 
De Fysisch-Mathematische Faculteitsvereniging 
beschouwt als haar oprichtingsdatum 5 november 
1959. 
De FMF heeft drie doelstellingen. Ten eerste bijdra-
gen aan de wetenschappelijke vorming van de leden, 
daarnaast het bevorderen van contacten tussen de 
wetenschappelijke staf en de leden en als laatste het 
behartigen van de belangen van de leden voor zover 
die betrekking hebben op hun studie of toekomstige 
werkomgeving. 
Zij verwezenlijkt deze doelstellingen doordat de leden 
activiteiten hiertoe organiseren. Er worden bijvoor-
beeld (buitenlandse) excursies, lezingen, symposia, 
feesten, borrels en sporttoernooien georganiseerd. 
Bovendien geeft de FMF elk jaar een almanak uit en 
vijf keer per jaar het verenigingsblad de Periodiek.
Daarnaast biedt de FMF verschillende faciliteiten die 
betrekking hebben op de studie, dan wel op de ver-
dere carrière van haar studenten. De FMF organiseert 
de verkoop van studieboeken en onderhoudt een 
tentamenbank op internet.
De vereniging heeft op dit moment een ± 650 leden, 
waarvan er het afgelopen jaar circa 75 zitting hebben 
genomen in één van de verschillende commissies.
Elk jaar op 5 november viert de FMF haar Dies Nata-
lis, die traditioneel gezien ook gepaard gaat met de 
jaarlijkse almanakuitreiking. Dit jaar was een bijzon-
dere Dies Natalis, aangezien de FMF 45 jaar bestaat, 
hierover is verder op meer te lezen. 

Organisatie
De FMF is als faculteitsvereniging nauw verbonden 
aan de Faculteit der Wiskunde en Natuurwetenschap-
pen van de Rijksuniversiteit Groningen en ontvangt 
subsidies van verschillende aan de RuG verbonden 
instanties. Ook geniet de vereniging financiële steun 

uit het bedrijfsleven door middel van advertenties en 
sponsoring van haar activiteiten. De FMF biedt aan 
bedrijven verschillende mogelijkheden om zich aan 
studenten te presenteren.

Bestuur
Het bestuur van de vereniging bestond in het jaar 
2004-2005 uit vijf personen. Het bestuur is belast 
met het dagelijks besturen van de vereniging en 
vormt het gezicht van de vereniging. 
De hoofdtaak van het bestuur is om de doelstellin-
gen van de vereniging uit te voeren. Het bestuur kan 
bestuurscommissies instellen om deel van de taken 
uit te voeren. Bestuurscommissies werken dan ook 
onder de verantwoordelijkheid van het bestuur.

Algemene Ledenvergadering
De Algemene Ledenvergadering (ALV) bestaat uit alle 
leden van de FMF. De ALV benoemt uit haar midden 
het bestuur van de vereniging en de verschillende 
ALV-commissies. ALV-commissies zijn commissies die 
direct verantwoording moeten afleggen aan de ALV. 
De FMF kent drie ALV-commissies: de kascommissie, 
de boekencommissie (boexie) en de commissie Klei-
ne Buitenlandse Excursie (KBE). De kascommissie 
neemt als controlerend orgaan een speciale positie in 
binnen de vereniging.

Stichtingen
De FMF neemt ook deel aan een aantal activiteiten, 
dat georganiseerd wordt door stichtingen die aan de 
FMF gelieerd zijn: 

• Stichting Grote Buitenlandse Excursie(s) FMF
• Stichting Professor Hendrik de Waard
• Stichting Bèta-Bedrijvendagen
• Stichting Nationaal informatica Congres
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Beleidsevaluatie

In het afgelopen jaar heeft het bestuur hard gewerkt, 
zelfs zo hard dat na drie maanden besturen, het be-
leidsplan al grotendeels was uitgevoerd. 
Gedurende het jaar is ook beleid gevormd op pun-
ten die niet in het beleidsplan stonden. Zo worden 
vanaf dit jaar bij de FMF films vertoond. Verder zijn 
de contacten met de stichting `Hendrik de Waard’-
lezing aangehaald en zijn er nieuwe leden voor de 
stichting gezocht. Dan nu de evaluatie van het ge-
voerde beleid. 

Intern Beleid

Eerstejaars 
Het was ons doel om dit jaar veel eerstejaars bij de 
FMF te betrekken, dit hebben we op verschillende 
manieren proberen te bereiken. 
Het toen nog kandidaatsbestuur is aanwezig geweest 
bij beide introductiekampen. Dit zorgde ervoor dat 
de eerstejaars goed bekend waren met de FMF en haar 
bestuur. 
Een nieuw initiatief was de eerstejaarscommissie. 
Een commissie bestaande uit eerstejaars studenten 
die activiteiten organiseert voor eerstejaars. Het is 
een goed initiatief gebleken. Er zijn vier activitei-
ten geweest dit jaar, die allemaal goed zijn bezocht. 
Zoveel mogelijk is geprobeerd om deze activiteiten 
voorafgaand aan een reguliere FMF-activiteit te plan-
nen om op die manier de eerstejaars ook naar die 
activiteiten te trekken. Waar dit zo uitkwam werkte 
deze opzet goed. 
De eerstejaars die actief zijn geweest in de eerstejaars-
commissie zijn nu ook actief in andere commissies. 
Het eerstejaarsbeleid is succesvol geweest en heeft er 
voor gezorgd dat negentien eerstejaars studenten zit-
ting hebben genomen in een FMF-commissie. Er is 
een nieuwe generatie FMF ’ers geboren. 

Commissies
Voor de commissies waren er ook een paar veran-
deringen. Het ledenweekend had dit jaar een pro-
gramma. Een rondleiding bij de radiosterrenwacht 

te Westerbork en een hilarische bonte avond. Het is 
helaas niet gelukt om meer dan drie eerstejaars mee 
te krijgen op ledenweekend, o.a. door een hertenta-
men vlak na het ledenweekend. Er waren wel meer 
eerstejaars aanwezig bij de driedaagse excursie naar 
de NAM op Ameland. 
De commissie Donner is uitgebreid naar een alge-
mene spellencommissie. Zij heeft vijf leuke spelle-
tjesavonden georganiseerd, allen goed bezocht. 
De toetscie die tentamens inscant is weer op poten 
gezet. Na jaren van slecht functioneren heeft deze 
commissie een nieuwe impuls gekregen. Er is veel 
noeste arbeid verricht en er zijn vele nieuwe tenta-
mens ingescand. De toetscie heeft het inleveren van 
tentamens gestimuleerd met instellen van de `helden 
der toetscie’, waarbij het lid dat de beste bijdrage 
levert, geëerd wordt met de titel en een presentje 
krijgt.

Kamers
Dit jaar zijn de SIKK-cie en de NK-cie ingesteld om 
het bestuur te helpen alle dorstige FMF ’ers van koffie 
en thee te voorzien, de SIKK en de NK konden hier-
door vijf dagen per week open zijn. De openstelling 
van vijf dagen per week is een groot succes, de SIKK 
heeft een positieve invloed op de gezelligheid in het 
IWI. 
Het is helaas niet gelukt om een nieuwe kamer voor 
de FMF te verkrijgen, maar er zijn veel gesprekken ge-
weest over de nieuwbouw van de FBOR (het toekom-
stige facultaire gebouw). Daar werd tactisch duide-
lijk gemaakt dat de FMF blij moet zijn, dat zij de 
huidige kamers mag behouden. Uitbreiding van het 
aantal kamers of het verkrijgen van betere kamers 
was zeker niet aan de orde. 
In de FBOR komt ruimte voor de studieverenigingen. 
De FMF zal hier een natuurwetenschappenkamer de-
len met T.F.V. Professor Francken en De Chemische 
Binding. Tevens gaat de FMF een kleinere kamer met 
CoVer delen.
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Software
Afgelopen jaar zijn er twee licenties van de Adobe 
Suite Premium aangeschaft. Tevens is de forumsoft-
ware Vision Board aangeschaft. 

Extern Beleid

Bedrijven
Het contact met de bedrijven is verbeterd door onder 
andere de bedrijvenpagina te vernieuwen, vijf goed 
bezochte excursies te organiseren en op de reünie op-
gedane contacten te onderhouden en te intensiveren. 
De commissaris-extern heeft een aantal nieuwe spon-
soren weten aan te trekken. Ook is het contact met 
reeds bestaande sponsoren goed onderhouden d.m.v. 
excursies, lezingen, workshops en wedstrijden.
Er zijn afgelopen jaar vijf excursies georganiseerd. 
De excursies waren naar Philips, Thales, het FOM, de 
NAM en de radiosterrenwacht in Westerbork. Onze 
doelstelling van minimaal vijf excursies is daarmee 
wel gehaald, maar liever had het bestuur er nog een 
aantal meer georganiseerd. Daarentegen was er door 
het goede contact met Microsoft wel een aantal trai-
ningen mogelijk en heeft een groep FMF ’ers Micro-
softs TechEd bij kunnen wonen, wat erg leuk was. 
Voor komend jaar is er al een aantal excursies ge-
pland: Optiver, Vertis, Belastingdienst ICT en DSM. 
We hopen dat het aantal excursies komend jaar de 
vijf ver zal overschrijden. Een verslag van de excur-
sies vindt u op HTTP://HUYGENS.FMF.NL .
In april is er een consultancyspecial van de Periodiek 
uitgegeven. Deze uitgave bevatte meer kleurenpagi-
na’s en er werd in een reeks artikelen ingegaan op het 
werk van strategy consultants. Hiertoe schreven con-
sultants van Bain & Company, McKinsey & Com-
pany en The Boston Consulting Group een artikel 
over hun werk. Ook werd er aandacht besteed aan de 
Consultancy Game.
Dit jaar deed de FMF namelijk voor het eerst mee met 
de Consultancy Game. Dit evenement wordt georga-
niseerd in samenwerking met de studieverenigingen 
EFV (economie) en BIG (bedrijfskunde). Het doel van 
deze dag was de studenten de kans te geven kennis 
te maken met het werk van een strategy consultant. 
Speciaal aan dit evenement was dat er een CV-selec-
tie plaatsvond. De dag is een succes geweest voor de 
studenten en ook de deelnemende bedrijven (Roland 
Berger Strategy Consultants en Bain & Company) 

waren erg tevreden. Kortom, het is volgend jaar ze-
ker voor herhaling vatbaar.
Naast dat de vele contacten belangrijk zijn geweest 
bij de carrièreoriëntatie van onze leden, is het ook 
van financieel belang geweest. Door het grotere aan-
tal advertenties in de Periodiek, op de poster en op 
de website, was het in de tweede helft van het jaar 
mogelijk om meer geld uit te geven aan leuke activi-
teiten en initiatieven. Tevens is er dit jaar een goede 
basis gelegd voor de financiën van komend jaar. 

Alumni
Er is nieuw alumnibeleid gemaakt. In het kader van 
de FMF-reünie zijn veel alumni benaderd, het con-
tact op de reünie was erg leuk en moet behouden 
worden. Daartoe is een alumnimailing ingesteld. 
Driemaal per jaar krijgen de FMF-alumni een mai-
ling. In deze mailing worden zij geïnformeerd over 
de FMF van vroeger en nu. Op deze manier blijven 
de alumni betrokken bij de vereniging en blijven bo-
vendien de contactgegevens actueel. Tevens is er een 
nieuwe alumnipagina gemaakt, met veel ingescande 
documenten van vroeger en een lijst van alle oud-
bestuursleden der FMF.

Stichting `Hendrik de Waard’-lezing
De contacten met deze aan de FMF gelieerde stichting 
zijn aangehaald en verbeterd. De oorspronkelijke be-
zetting van de stichting, twee AIO’s en een student-
lid, is in ere hersteld. Door meer betrokkenheid van 
de FMF hoopt het bestuur dat er meer continuïteit in 
de stichting zal zijn.

Onderwijs en contacten met de staf
De contacten met de studentenoverleggen zijn zo 
goed mogelijk onderhouden, door de vergaderingen 
bij te wonen. 
Contact krijgen met de staf is moeilijker gebleken 
dan verwacht. Er was slechts een handjevol stafleden 
op de almanakuitreiking en geen docent kon bij het 
symposium aanwezig zijn. Zelfs nadat de stafleden 
persoonlijk waren uitgenodigd. Ook was het lastig 
om docenten te vinden die mee kunnen naar de Gro-
te Buitenlandse Excursie. Er zijn wel goede contac-
ten opgedaan, door de samenwerking bij het World 
Year of Physics. Het is belangrijk om deze contacten 
te intensiveren.
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Financieel Beleid
Financieel gezien heeft de FMF een goed jaar ge-
draaid. Het is gelukt om dit jaar het begrote kleine 
verlies te maken. Hoewel de bestuursbegroting zeer 
nauw is gevolgd, zorgde een onverwachte winst van 
de boekenverkoop toch voor extra inkomsten. Op de 
alumnidag zijn veel nieuwe donateurs geworven, wat 
ook voor extra inkomsten zorgde. Deze extra inkom-
sten zijn opgevangen door onverwachte en verwachte 
extra uitgaven. Een compleet financieel verslag is te 
vinden verderop in het jaarverslag. Het aantal debi-
teuren is zoveel mogelijk teruggedrongen, zodat de 
volgende penningmeester met een (nagenoeg) lege 
debiteurenlijst begint.

Toekomst
Een groot deel van onze tijd dit jaar is besteed aan 
gesprekken met de De Chemische Binding en T.F.V. 
Professor Francken over samenwerking in het kader 
van de onderwijsvernieuwingen. De gesprekken wa-
ren lastig omdat alle verenigingen het goed hebben 
zoals het nu is en het liefst niet zouden samenwer-
ken. Bovendien worden de gesprekken bemoeilijkt 
doordat niet honderd procent zeker is of de plannen 
doorgaan en in hoeverre ze door worden gevoerd. 
Aan de kant van natuurwetenschappen is gedurende 
het jaar duidelijkheid gekomen. Bij informatiewe-
tenschappen is die zekerheid er nog niet. 
De natuurwetenschappen gesprekken hebben er in 
geresulteerd dat we gezamenlijk een introductiekamp 
gaan organiseren. Samen met de CB is een opzet ge-

maakt voor de boekenverkoop. Komend jaar zal er 
gewerkt worden aan de sociale integratie. 
Bij informatiewetenschappen zet de onduidelijkheid 
over de status van het opleidingsinstituut zich nog 
steeds voort. Met CoVer is er overeenstemming om 
de sociale integratie tussen de studieverenigingen te 
vergroten. Verdergaande samenwerking wordt voor-
lopig afgewacht. Komend jaar zullen er zowel bij de 
natuurwetenschappen- als bij de informatieweten-
schappenkant de nodige gesprekken gevoerd moeten 
worden.
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Commissies

Almanakcommissie
De almanakcommissie is één van de zwaardere com-
missies van de FMF. Het begint allemaal met het be-
denken van het thema. Dit jaar hebben we gekozen 
voor “Vroeger”. Nadat het thema bekend is, moe-
ten veel mensen worden aangeschreven om een leuk 
stukje te leveren. Professoren, docenten, FMF-com-
missies, maar ook de zogenaamde “zusjes” en “neef-
jes” (respectievelijk de collega-studieverenigingen uit 
het land en uit Groningen). Een almanak kost veel 
geld en dus moeten er subsidiegevers en sponsoren 
geregeld worden. Dit blijft altijd een lastig verhaal, 
gelukkig zijn het er vaak net genoeg om een harde 
kaft te bekostigen. Het genereren van de koppen-
pagina is ook elk jaar weer een verhaal apart. Het 
werken met “MAGMA” is altijd weer feest. Uiteinde-
lijk is het een mooie almanak geworden en zoals elke 
almanakcommissie elk jaar weer beweert: “dit is de 
allermooiste almanak!”

Maarten Inklaar
Ymkje Huismans

Mirjam Nederveen
Sietze van Buuren

Gjalt Bearda

Alphabetfeest
De alfabetcommissie is een commissie van verschil-
lende verenigingen, waar steeds een of twee mensen 
hun vereniging vertegenwoordigen. Normaal is er 
een keer per jaar een alfabetfeest, maar gezien het 
succes in oktober, is er besloten in april weer één te 
doen. In april deden er andere verenigingen mee dan 
in oktober, dit keer erg veel kleine talen verenigin-
gen.
Eigenlijk was de commissie iets te groot, zodat er 
maar een paar mensen waren die zich echt betrok-
ken voelden. De opkomst was iets minder dan de 
opkomst in oktober, vooral omdat een groot percen-
tage eerstejaars niet meer naar feesten komt halver-
wege het jaar. 
De twee feesten waren dus de hoogtepunten van de 

commissie, echte dieptepunten hebben we niet ge-
had.

Corine Meinema
Rogier Bouwman

Boekencommissie
Ondanks een complete wisseling van commissieleden 
kijken wij nu terug op een goed boexie-jaar. Er zijn 
weer veel boeken uitgedeeld en natuurlijk hebben we 
weer zoveel mogelijk mensen lid gemaakt. Ondanks 
onze grote inzet blijft er ruimte voor verbeteringen: 
komend jaar zullen wij dan ook de nieuwe commis-
sie het idee meegeven een mail te sturen aan de leden 
dat het geld voor de bestelde boeken over een week 
van hun rekeningen afgeschreven zal worden, zodat 
jullie niet bij de supermarkt voor verrassingen ko-
men te staan.

André Offringa
Foppe de Haan

Francien Maljers
Gjalt Bearda

Kasper Duivenvoorden

Borrels
Organisatorisch verliep het niet altijd even goed, on-
der andere door onbereikbaarheid van sommige bor-
relcie leden en het van te voren niet goed inschatten 
van de tijdsdruk betreffende de academische activi-
teiten waaraan ook de borrelcie onderworpen werd.
Echter in tegenstelling tot voorgaande jaren, is het de 
borrelcie van dit jaar gelukt een recordaantal eerste-
jaars naar de borrel te lokken. Evenzo is het de bor-
relcie zeer zeker gelukt het percentage vrouwelijke 
borrelgenoten naar een hoogtepunt te laten stijgen, 
tot het plezier van de borrelgenoten van de sekse. 

Egbert Boom
Johan Drenthen
Marcel Dijkhoff

Ronald Mik



14

FYSISCH-MATHEMATISCHE FACULTEITSVERENIGING

JA A R V E R S L AG 2 0 0 4 - 2 0 0 5

Consultancy Game
Voor het eerst deed de FMF dit jaar mee met de Con-
sultancy Game (CG). De CG is een dag waarin top-
studenten kunnen kennismaken met het werk van 
Strategy Consultants. Dit jaar vond het evenement 
plaats in het mooie gebouw van de Gasunie. De 
Gasunie leverde ook de case waar de studenten sa-
men met de consultants hun tanden op stuk konden 
bijten. Uiteindelijk bleek de case veel te uitgebreid, 
zodat er geen complete oplossing geformuleerd kon 
worden. Maar dat nam niet weg dat er veel creatieve 
en slimme oplossingen zijn bedacht.
Dit evenement werd voorheen georganiseerd door 
onze collega’s van EFV (economie) en BIG (bedrijfs-
kunde), maar dit jaar heeft de FMF ook haar steentje 
bijgedragen. Een zeer belangrijk steentje zelfs, want 
het bleek dat FMF ’ers zich massaal inschreven voor 
het evenement. Ongeveer de helft van de deelnemers 
bestond uit FMF ’ers. Al met al is de Consultancy 
Game een waardevolle toevoeging aan de bestaande 
activiteiten van de FMF en we kijken dan ook uit naar 
het vervolg. 

Barend van de Wal

Donner
Dit was het eerste jaar dat er meer uit Donner 
kwam dan alleen een schaaktoernooi, en met suc-
ces. FMF ’ers blijken een spellenhart te hebben, mits 
je ze daar maar via voldoende promo van overtuigt. 
We hebben vijf avonden georganiseerd en ze waren 
stuk voor stuk een succes, zowel qua spelplezier als 
qua opkomst. De vijf activiteiten waren het Kolo-
nisten-van-Catan-toernooi, het Schaaktoernooi, het 
Klaverjastoernooi, de Pub-quiz en het Machiavelli-
toernooi.
Geen van de avonden deed voor de andere onder, 
en om een meest succesvolle activiteit aan te wijzen 
is daarom lastig. De opkomst was het hoogst bij de 
Pub-quiz, eigenlijk was de Jongens van de Witt te 
klein, dus volgend jaar moet er zonder meer weer 
een Pub-quiz georganiseerd worden! Als ik verder 
nog een tip moet meegeven aan de volgende com-
missie Donner, dan is het wel om vooral zoveel mo-
gelijk avonden te organiseren. Animo is er altijd, het 
budget is er en overdaad schaadt in het geval van een 

Donneractiviteit niet. We hopen dat de deelnemers 
van de toernooien net zo tevreden zijn als wijzelf. In 
ieder geval kijkt Donner terug op een geslaagd jaar! 

Coen Meijer
Monique van Beek

Thijs Hollink

Eerstejaarscommissie - Primero
Wat was er eerst? Het kuiken of het ei? Dat is een 
vraag die menig Primerid (Lid van commissie Pri-
mero) geen zak kan schelen! We zijn er gewoon en 
onze mascotte is Calimero, overduidelijk uit een ei 
gekomen. Dit jaar 2004-2005 zijn we opgericht met 
als doel eerstejaars wis-, natuur-, sterrenkundigen en 
informatici het leukste eerste jaar van hun studie te 
laten beleven. Dat is aardig gelukt.
Al fuivend bevonden we ons – in een vlaag van ver-
standsverbijstering – al bowlend in één of andere a-
studentikoze kroeg waar naast een stoffige discobal 
aan ’t plafond ook twee matig tot niet werkende ke-
gelbanen waren. Hetgeen de pret niet mocht druk-
ken! Een klein legioen (toentertijd) vreemden gingen 
helemaal uit hun discobol op de kegelbaan. Vreemd 
genoeg heeft een informaticus die avond gewonnen. 
Wat je al niet kunt met je muishand! We vermoe-
den dan ook dat er enige vorm van digitale sabotage 
moest zijn gepleegd.
Wild van “Star Wars deel zoveel” – nerds die we zijn 
– besloten we om ook maar eens de laserwapens op 
te pakken. Om bij de tweede activiteit elkaar naar de 
vijfde dimensie te schieten. De fotonen van de eerste 
ronde nog niet opgedroogd en met blauwige plekken 
op armen en benen, knalden we de tweede ronde in. 
Naderhand dronken we op de goede afloop… het 
heelal, zoals we het kennen hadden we gered.
Asterix en Obelix zijn voor menig student een nos-
talgisch duo. Zo ook voor enkele ouderejaars toen 
deze hoorden van de mogelijkheid om met de eer-
stejaars mee te gaan om bourgondisch te schranzen. 
Even wilden ze weer dat eerste jaar beleven, het was 
zo lang geleden. Ook waren er natuurlijk eerstejaars 
(de real thing) aanwezig en broederlijk besmeurd 
met dierlijke vetten of andere chemisch te analyse-
ren smurrie konden ze toch goed opschieten met de 
ouderen van dage.



15

FYSISCH-MATHEMATISCHE FACULTEITSVERENIGING

JA A R V E R S L AG 2 0 0 4 - 2 0 0 5

Dat je met natuurkunde (of wiskunde of informa-
tica of sterrenkunde) rijk kan worden dat bleek wel 
weer tijdens het Casino Royale. We waanden ons die 
James Bond of Bondgirl die we eigenlijk van horen 
zeggen kennen of de films zelf. Bijgestaan door onze 
kunde der kansen ging het Casino algemeen gezien 
goed. Met een vuile glimlach liepen we het casino 
uit; een tientje achterlatend voor de geruïneerde Ca-
sinohouder – dit maakte toch niets uit; hij was toch 
lid van de maffia.
Dus met veel plezier terugkijkend kunnen we stellen 
dat Primero uit het ei van Columbus gekropen moet 
zijn en dat we zeker voortgezet moeten worden. 

Bernadette Kruijver
Frank Smit

Leo van Kampenhout
Marije BakkerRoel Tempelaar
Samuel Hoekman-Turkesteen

Faculteitsfeest
Het FacFeest is het feest voor de hele faculteit der 
Wiskunde en Natuurwetenschappen. Het doel was 
om het al aardig geslaagde feest uit 2004 te over-
treffen. Hiervoor was natuurlijk ten eerste een leuk 
thema nodig: “Desert Storm”. Bij zo’n thema hoort 
natuurlijk ook een leuke locatie. We kozen voor wat 
minder conventioneels: een beachvolleybalzaal in 
Lewenborg. Het geheel werd leuk aangekleed en veel 
mensen kwamen ook in gepaste kleding (en kregen 
bij de ingang nog wat mooie camouflage strepen op 
de wang). Qua organisatie was het ook nog een heel 
gedoe om alle mensen naar Lewenborg te krijgen. 
Om te zorgen dat niemand een reden had om niet 
te komen hebben we pendelbussen geregeld die de 
hele nacht van de binnenstad naar Lewenborg re-
den. De opkomst was fantastisch en het is uiteinde-
lijk een groot bruisend feest geworden dat tot in de 
vroege uurtjes doorging. We hopen dat de volgende 
FacFeest commissie deze lijn ook doorzet en dat het 
FacFeest nog jaren door zal gaan!

Abel Meijberg

Forumcommissie
Het jaar 2004-2005 stond voor de forumcie in het 

teken van de overgang: twee oude leden gingen, maar 
ook een nieuw lid is al weer toegevoegd. Ook werd 
de oude forum software ingewisseld voor nieuwe.

Anton Rademaker
Mark IJbema

Marten Veldthuis
Pim Lubberdink

Fotocommissie
Dit jaar zijn er alweer vele duizenden nieuwe foto’s 
verschenen op de fotocie. De meest in het oog sprin-
gende oorzaak hiervan is uiteraard de STARS-reis. Ver-
der heeft ook meegespeeld dat de fotocie inmiddels 
beschikt over een derde digitale SLR-camera. Hierbij 
meegeleverd kregen wij een nieuw, snel en wild foto-
cielid: Emil! Hierdoor kan de fotocie theoretisch op 
nog meer evenementen aanwezig zijn. Ook moeten 
de vele inzendingen voor de Corbijn-wedstrijd niet 
vergeten worden. Technisch zijn er op het moment 
van schrijven nog weinig zaken veranderd ten op-
zichte van vorig jaar, maar het zou best eens kun-
nen dat er binnenkort nog eens een Fotocie v3.0 ver-
schijnt. Houd FOTOCIE.FMF.NL in de gaten!

Emil Loer
Laurens van der Starre

Niels Maneschijn
Rogier Falkena

Gala
Ten opzichte van het vorige gala is de opzet van het 
gala nauwelijks veranderd; Huize Maas, rouletteta-
fel, bandje, fotograaf, presentje achteraf. Dat werkt 
prima, en behalve enkele opmerkingen over ‘voor-
spelbaarheid’ houd je iedereen tevreden.
Dit jaar is WWW.GALAFEEST.NL gelanceerd. De web-
site is veel bezocht en goed ontvangen.
Een klein minpuntje was de kwaliteit van de door 
ons ingehuurde fotograaf. Toch drukte dit de pret 
geenszins en was het een zeer geslaagd gala! 

Frank Smit



16

FYSISCH-MATHEMATISCHE FACULTEITSVERENIGING

JA A R V E R S L AG 2 0 0 4 - 2 0 0 5

Huygens
We wilden dit jaar minimaal vijf excursies organise-
ren. Dit aantal is gehaald, maar liever hadden we er 
nog wat meer georganiseerd. Volgend jaar kan dat 
zeker lukken, een aantal excursies dat dit jaar niet 
door kon gaan, zal dan alsnog plaatsvinden. Boven-
dien hebben we dit jaar drie lezingen georganiseerd 
en ook voor het komende jaar staat al een aantal op 
het programma. Al met al zijn we zeer tevreden over 
het eindresultaat en denken we dat komend jaar een 
nog beter jaar kan worden wat betreft excursies en 
borrel- en lunchlezingen.
De verslagen van de excursies en lezingen staan op 
HUYGENS.FMF.NL. Hieronder volgen korte beschrij-
vingen, maar deze doen de excursies en lezingen ei-
genlijk te kort. We willen de lezer dan ook vriende-
lijk verzoeken eens naar onze website te surfen.
Dit bestuursjaar was een zeer goed jaar wat betreft 
excursies en lezingen. Het begon al meteen goed in 
september met een unieke excursie naar de Deuts-
ches Elektronen Synchotron (DESY). Deze lag toen 
een maand stil voor onderhoud, zodat we alle on-
derdelen konden bewonderen, die normaal niet 
toegankelijk zijn. Deze excursie was overigens nog 
georganiseerd door de vorige commissie Huygens, 
waarvoor dank.
Het bezoek aan het FOM in oktober 2004 was ook 
zeer de moeite waard. Het FOM doet veel onderzoe-
ken die van belang zijn voor de ontwikkeling van 
een kernfusiereactor. Zo konden we plasma bewon-
deren, een microgolfantenne die ontwikkeld wordt 
voor ITER en ook een vrij elektronenlaser.
In december volgde een bezoek aan Philips Research. 
We kregen een korte blik op enkele nieuwe techno-
logiën zoals Blu-ray en stemherkenning. De dag was 
goed verzorgd, met een uitstekende lunch en een 
dito afsluitende borrel, maar veel deelnemers had-
den graag nog wat meer gezien van de onderzoeken 
waar Philips mee bezig is. Al met al was het toch 
een geslaagde excursie en we komen graag nog een 
keertje terug.
Wat en geluk dat we in contact kwamen met Joop 
Marquenie van de NAM! Hij zorgde ervoor dat we in 
maart een weekend op Ameland konden doorbren-
gen om wat op te steken over de natuur aldaar en 
de effecten van gasboring hierop. Het was een zeer 
afwisselend programma, met wandelingen in de na-

tuur, een rondleiding op een gasboorlocatie, een 
barre wadlooptocht, een presentatie over het meten 
van bodemdaling door gaswinning en een gewel-
dige barbeque. Dat er enkele tientallen centimeters 
sneeuw waren gevallen die week, maakte het geheel 
nog bijzonderder. We willen in dit jaarverslag nog-
maals Joop Marquenie en zijn collega Adriaan Hou-
tenbos hartelijk bedanken voor het mogelijk maken 
van deze excursie.
De laatste excursie van dit jaar was tijdens het leden-
weekend. Aangezien de FMF kampeerde in de buurt 
van Westerbork, lag een bezoek aan de radiotelesco-
pen voor de hand. Naast de grote radiotelescopen 
konden we ook een blik werpen op een meetstation 
van het nieuwe ambitieuze project LOFAR, waarbij een 
hele groep meetstations in Nederland en Duitsland 
aan elkaar worden gekoppeld. Ook deze excursie was 
zeer de moeite waard.
De eerste borrellezing werd gegeven door Procam. 
De spreker vertelde het een en ander over de ont-
wikkelingen in de IT-arbeidsmarkt. Het was een zeer 
leuke presentatie, met zowel concrete voorbeelden 
uit het recente verleden als adviezen voor de studen-
ten wanneer zij zijn afgestudeerd.
In mei kwam Frank Driessen van Takumi Techno-
logy vertellen over de chip-industrie. Om aan de wet 
van Moore te voldoen, moeten chips steeds kleiner 
gemaakt worden. De heer Driessen besprak de pro-
blemen die daarbij komen kijken en in welke rich-
tingen er oplossingen gezocht worden.
De laatste borrellezing van dit jaar werd verzorgd 
door Microsoft. Arie Leeuwestijn presenteerde de 
nieuwe versie van APS.NET, namelijk versie 2.0. Er 
was veel interactie met het publiek en na afloop wer-
den de beste vragen beloond met een ASP-boek of 
een T-shirt. Doordat er live het een en ander werd 
gepresenteerd was het een zeer leuke eerste kennis-
making met deze nieuwe technologie. 

Ewoud von Dülmen Krumpelmann
Hessel Miedema
Pim Lubberdink

Introductiecommissie
De introcie verzorgt elk jaar de introductiedag en 
het introductiekamp voor natuur- en sterrenkunde. 
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Dit gezamenlijk met T.F.V. Professor Francken (twee 
commissieleden van Francken en drie van de FMF ).
Het thema dit jaar was “Très Chique”. Op de in-
trodag werden de eerstejaars verwelkomd door de 
commissieleden, uiteraard in overeenstemming met 
het thema. De commissie was namelijk in black tie 
gekleed. Op de introdag werden de gebruikelijke 
praatjes gehouden en variétécolleges gegeven, dit 
verliep allemaal prima.
Tijdens het kamp werd het even spannend toen een 
eerstejaars zich gesneden had, de nuchtere BHV’er 
op een buitenpost stond en een hallucinerend com-
missielid en een flauwgevallen begeleider deze eer-
stejaars naar het dichtstbijzijnde ziekenhuis moesten 
brengen.
Ook werd het financiële gedeelte dit jaar op een ver-
nieuwde en intuïtieve manier aangepakt. Onze fiscus 
pokerde zich op het moment suprème door de beta-
ling van het kamp heen.
Maar al met al kunnen we zeggen dat alles goed is 
verlopen. Zo niet achter de schermen dan wel voor 
de schermen. Verder zijn we de beheerders van de 
kampeerboerderij dankbaar voor het geven van wat 
schoonmaaktips en als dank hebben we een grote pot 
koffie voor ze achtergelaten. 

Corine Meinema
Pim Lubberdink

Roel Tempelaar
Samuel Hoekman-Turkesteen

Ledenweekend
Het ledenweekend, ‘Galazy’, van dit jaar overtrof na-
tuurlijk alle anderen. In het weekend van 18 en 19 
juni hebben we met ongeveer 25 FMF ’ers midden in 
de bossen vlakbij Westerbork gekampeerd. Naast de 
gebruikelijke programmaonderdelen als uitslapen, 
zonnebaden, zwemmen, bier drinken en barbecuen 
hebben we een uitstapje gemaakt naar de sterren-
wacht. Daar hebben we een erg leuke rondleiding 
gehad van oud-FMF ’er Rob Assendorp. 

Arjen van der Veen
Bernadette Kruijver

Sietze van Buuren

Liftwedstrijd
De liftcie probeert enige eer te behalen uit het orga-
niseren van tenminste één liftwedstrijd per jaar, bij 
voorkeur natuurlijk naar één of ander oord waar het 
goed toeven is. De liftcie is niet nieuw, maar heeft 
helaas enkele jaren stilgelegen. Uit een drang naar 
avontuur en vakantie midden in een drukke college- 
en bestuursperiode is besloten om de liftcie nieuw 
leven in te blazen.
’t Was snel duidelijk dat een wilde en drukke eindbe-
stemming niet paste in de plannen. De eindbestem-
ming moest vooral een plek zijn waar je na een jaar 
‘studeren’ goed tot rust kunt komen – was de be-
doeling. Eindbestemming van de FMF-liftwedstrijd 
2005: La Miche, Frankrijk.
Met in totaal tien deelnemers (waaronder de liftcie-
leden zelf ) bleek de animo niet overdonderend, maar 
precies genoeg om een leuke wedstrijd te houden 
zonder te veel overhead aan organisatie. Een breed 
scala aan waarschuwingen en noodmaatregelen 
mocht er iets misgaan (liften is per slot van rekening 
niet ongevaarlijk) bleek naderhand gelukkig overbo-
dig. Alle deelnemers bereikten binnen drie dagen het 
stipje dat slechts op de meest gedetailleerde stafkaar-
ten te vinden is en de paar dagen liften bleek stapels 
sterke verhalen op te leveren. Zelfs de eindbestem-
ming – die tot op het laatste moment voor vertrek 
geheim gehouden is – viel bij alle deelnemers goed 
in de smaak. Al met al een bijzonder geslaagde eerste 
nieuwe FMF-liftwedstrijd.
Na het succes van dit jaar zou het ontzettend zonde 
zijn om komend jaar niet weer een minstens net zo 
toffe wedstrijd te organiseren. Hoe, wanneer en waar 
naartoe? Dat is aan de volgende liftcie om te beslis-
sen. 

Anisa Salomons
Gideon Laugs

Lustrum
Ergens rond september 2003 zaten twee oude zeuren, 
a.k.a. oud-bestuursleden, een kopje koffie te drinken 
in de kantine van het NCC. De oudste zeur opperde 
tussen neus en lippen door: “Zou jij het leuk vinden 
om ons nog eenmaal in het zweet te werken voor de 
FMF om een goed lustrum neer te zetten?” “Dat lijkt 
me wel wat, maar ik heb niet zoveel tijd. Als we een 
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stel gave en capabele mensen weten te vinden doe ik 
mee!”, antwoordde de jongste van het stel.
Met de vraag “Ik zoek een aantal gave en capabele 
mensen om in een commissie te gaan, doe je mee?” 
lukte het om binnen een week een commissie in el-
kaar te draaien. Het lukte ze zelfs om twee onbe-
dorven zielen te rekruteren, die twee jaar later oude 
zeur zijn geworden. Een enkel commissielid was iets 
minder enthousiast nadat deze had toegezegd mee te 
doen en toen pas hoorde dat het de lustrumcommis-
sie betrof... Kreten zoals “F*@k, dat gaat me veel tijd 
kosten!” waren dan ook regelmatig te horen.
Achteraf gezien moet volmondig worden toegegeven 
dat het veel tijd heeft gekost. Wellicht dat dit iets te 
maken heeft met het ambitieniveau van de commis-
sie. In de notulen van 30 september 2003 staan dan 
ook bijna dertig ideeën voor de meest uiteenlopende 
lustrumactiviteiten zoals “de benzineprijzen van de 
Shell bij Zernike op 45 cent zetten”, “45 seconden 
tap hangen” of “bestuurslid ontvoeren en 45 uur 
vasthouden”.
In ruim een jaar zijn alle voorbereidingen getroffen 
voor een groot aantal lustrumactiviteiten. Er heeft 
een “Kermisfeest zonder Neveneffecten” met zo’n 
200 bezoekers plaatsgevonden, inclusief bands, zon-
der cabaret. Ook was er een “Neveneffecten zonder 
Kermisfeest” met cabaret, zonder feest met zo’n 150 
bezoekers. Verder is er getracht om met Middeleeuw-
se trebuchets de ruiten van de Hanze Hogeschool in 
te schieten tijdens een wedstrijd waarbij een appel 
zover mogelijk weg moest worden geschoten met een 
apparaat van maximaal 45 kilo. Er is een afstand be-
haald van meer dan 160 meter door leerlingen van 
het Stellingwerf College uit Oosterwolde. Met dit 
evenement genaamd “Jeux des Pommes, Schiet je 
granny” is de FMF in diverse regionale kranten en op 
TV Noord gekomen! Nadien kon Radio Noord na-
tuurlijk niet achterblijven en hebben enkele FMF ’ers 
het splinternieuwe FMF lustrumlied ten gehore ge-
bracht voor de Groningse huiskamers.
Vanaf het oude ACM-gebouw aan de Friesche Straat-
weg zijn eieren 30 meter naar beneden gegooid tij-
dens de Eisprong competitie. Vele FMF’ers hebben 
nu een fiets in de originele pantone 2728CV kleur 
dankzij “Pimp my bike”. Het symposium “I-TROM 
(Intelligent Technlology - Rise of the Machines)” 
heeft zo’n 120 enthousiaste bezoekers getrokken. 

Ook de eerste FMF-reünie was een daverend succes: 
op zes november waren er ruim 100 oud-leden om 
de vijfenveertigste verjaardag van de FMF te vieren, 
ervaringen van vroeger uit te wisselen, presentaties 
bij te wonen en om gezamenlijk te dineren. Verder 
heeft er nog een Quentin Tarantino filmmarathon in 
de RKZ-bios, een SMS-spel, een Retro-lan-avond en 
een Server-uptime-wedstrijd plaatsgevonden.
Het lustrum is afgesloten met de XZP. Er hadden zich 
ruim 30 deelnemers ingeschreven voor deze activi-
teit, zonder dat zij wisten waarvoor ze zich hadden 
ingeschreven. De deelnemers kwamen op de dag van 
vertrek erachter dat XZP eXcursie Zonder Program-
ma betekent. Na alle slopende activiteiten was ieder-
een toe aan een rustig weekendje Ameland om uit te 
waaien en limonade te drinken.
Er is simpelweg te weinig ruimte in het jaarverslag 
om alle activiteiten uitgebreid te beschrijven. Op 
moment van schrijven is het een bijna een jaar gele-
den dat activiteiten hebben plaatsgevonden. Onder-
getekende krijgt nog steeds een lichte grijns op zijn 
mond als hij terugdenkt aan alle doldwaze, gezellige 
en soms zelfs informatieve zaken die de lustrumcom-
missie heeft uitgespookt. Wij hopen dat iedereen net 
zo genoten heeft als de commissie en kan terugkij-
ken op twee geslaagde lustrumweken. Nu maar ho-
pen dat we de 50 jaar halen met alle facultaire ver-
anderingen! 

Anisa Salomons
Ewoud Werkman

Johan Brondijk
Joost Massolt

Niels Maneschijn
Pim Lubberdink

Tom Bergstra

Nebula K.N.A.L.F.U.I.F.
Kom Naar Alle Leuke Feesten en Uiteraard Iedere 
Filmavond, oftewel K.N.A.L.F.U.I.F. Eigenlijk hoeven 
hier niet meer zo veel aan toe te voegen, behalve dan 
het bier. Nebula organiseert feesten en maandelijks 
een filmavond, bekend onder de naam Nixxbios. De 
slogan van de Nixx is tegenwoordig “gratis toegang, 
gratis chips”. Vroeger kwam daar nog achteraan “bij-
na gratis bier”, maar dat is helaas niet meer zo. Dit 
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vanwege een wat hoger uitgevallen kostenpost voor 
het huren van de films, waar we vanwege mogelijke 
juridische gevolgen voor ons bestuur niet verder op 
in kunnen gaan. Dit jaar hebben we onder andere 
een Afghaans sprookje, een Film Noir uit de jaren 
‘70 en de grootste B-film die nooit in Nederland 
vertoond is gedraaid. Dus aan verscheidenheid weer 
geen gebrek.
Natuurlijk waren er ook nog de veel geroemde Ne-
bulafeesten. Zo was er een vervolg op het succesvolle 
‘Idioot op de Boot’-feest, niet heel verrassend ge-
naamd ‘Idioot op de Boot 2, Boot gezonken toch 
Dronken’ en werd in tegenstelling tot vorig jaar nu 
eens niet onderbroken door onze vrienden van het 
politiekorps Groningen. Ten slotte was er aan het 
eind van het jaar het ‘Nog eentje dan’ feest in Bern-
lef. In tegenstelling tot de andere feesten was dit uit-
sluitend voor FMF ’ers. Het kaartje was zeer goedkoop 
en er was veel gratis bier, oftewel wat doe je met een 
kasoverschot aan het eind van het jaar? Het was dan 
ook zeer geslaagd.
Wij vonden het een mooi Nebulajaar, waarin ook 
mensen die geen alcohol nuttigen zich goed ver-
maakt hebben. 

Corine Meinema
Job van der Zwan
Laurens-Jan Soer

Rogier Bouwman (Voorzitter)
Sandra Kort

Netwerkspellencommissie
De Lancie heeft in het collegejaar 2004-2005 drie 
netwerkspellenavonden gehouden.
Wij denken dat de netwerkspellenavonden goed ver-
maak boden, in de zin dat er voor bezoekers genoeg 
te doen was: een flinke keus aan spellen, een compe-
titie en een pauze om wat te eten. Er is geen reden 
om deze formule te veranderen.
Alle LAN-avonden werden goed bezocht. De laatste 
twee netwerkspellenavonden hebben we, in plaats 
van de pizza’s die we tot voorheen altijd hadden, Chi-
nees eten besteld. Overschakelen op Chinees bracht 
meer eten voor een lagere prijs, maar het nadeel was 
dat dit een stuk meer troep gaf die opgeruimd moest 
worden. Uit een poll via het FMF-forum bleek wel 

dat Chinees populairder was dan pizza.
Aan het eind van het afgelopen collegejaar is op de 
computers in het NCC-gebouw, waar tot dan de net-
werkspellenavonden, een verandering in het systeem 
aangebracht, die het onmogelijk maakt om zelf pro-
gramma’s te installeren. Hierdoor is het onduidelijk 
of er in de toekomst nog spellenavonden georgani-
seerd kunnen worden. Het is aan de volgende lancie 
dit op te lossen. We hopen dat het weer mogelijk 
wordt netwerkspellenavonden te organiseren, want 
dit jaar waren ze een groot succes. 

Alex van der Bie
Bouke Kuijer

Emil Loer
Gjalt Bearda

Meilof Veeningen
Pjotr Svetachov

NK-commissie
NK-cie 2004-2005 Het allereerste jaar dat de NK-
cie, en onze zustercommissie, de SIKK-cie actief zijn 
geweest! Gelukkig dat er ervaren leden in de com-
missies zaten en dat we goed door het bestuur zijn 
ondersteund. Want als nieuwe commissie moet je 
nog helemaal ontdekken hoe je de zaken moet aan-
pakken. Vooral Adrian en Maarten hebben zich toen 
de STARS-lui waren vertrokken bijzonder goed be-
kwaamd in het rondhangen in de NK. Zo goed zelfs, 
dat het sindsdien moeilijk is de NK zonder hen voor 
te stellen. Voor het komende jaar verwachten we al-
lereerst meer van hetzelfde. Alleen zullen we er nog 
beter voor moeten gaan zorgen dat ook de jongere-
jaars de NK ontdekken en vooral hoe goed het daar 
chillen is. 

Adrian de Nijs
Bernadette Kruijver

Maarten Inklaar
Sietze van Buuren

Wim Ottjes

Periodiek
2004-2005 was een geweldig jaar voor de Periodiek, 
waarin we de weg die vorig jaar was ingeslagen, om 
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een blad voor alle leden te maken, vol enthousiasme 
gevolgd zijn. Dit jaar met natuurlijk nog meer leuke 
en interessante artikelen. De redactie kreeg het voor 
elkaar om drie keer een Nobelprijswinnaar te inter-
viewen. We spraken met Gerard ‘t Hooft, Franck 
Wilczek en Claude Cohen-Tannoudji over wat nou 
precies het geheim achter het winnen van een No-
belprijs is. Daarnaast bezochten we een held uit de 
informaticahoek en wel Jimmy Wales, de oprichter 
van Wikipedia.
We hebben ook een aantal nieuwe rubrieken opge-
zet. Om te beginnen natuurlijk in elke Periodiek de 
rubriek ´In het Nieuws´ met alle leuke nieuwtjes uit 
de wondere wereld der wetenschap. Verder ‘De Laat-
ste Loodjes’, waarin studenten vertellen over hun 
afstudeerproject en ‘Op Bezoek bij de Vakgroep’, 
waarin we een kijkje namen bij verschillende vak-
groepen. Tenslotte legden ´The Internet Explorers´ 
een aantal handige trucs uit, waardoor het leven van 
menig computergebruiker aardig is veraangenaamd 
en bezochten we voor ‘De Oude Garde’oud-FMF ’ers 
om te kijken waar ze terechtgekomen zijn.
Dit jaar kwam ook voor het eerst een Consultancy 
Periodiek uit. Deze speciale extra dikke en kleurrijke 
Periodiek bevatte, naast de gebruikelijke inhoud, 
ook alles wat je altijd al had willen weten over con-
sultants.
Natuurlijk gebeurde er nog veel meer. Zo werd bij-
voorbeeld getest welke energy drink het lekkerst is en 
welke spare ribs in Groningen het best smaken. Aan 
het eind van het jaar kunnen we tevreden terugkij-
ken op de vijf prachtige Periodieken. We hebben ons 
doel bereikt, een jaar lang de mooiste Perio ooit! 

Abel Meijberg
Bernadette Kruijver

Georg Muntingh
Hugo Bronkhorst

Nora Ottink
Teake Nutma

Reglementencommissie
Waar de regelcie in haar eerste jaar vooral een com-
missie van daad was, waren wij dit jaar meer raad-
gevend. In 2004 schreven we nog een nieuw HR, 
maar dat wil niet zeggen dat we dit jaar helemaal 

stil gezeten. Op een aantal vlakken heeft de regelcie 
zich uitgesproken, zowel tijdens ALV’s als daarbuiten. 
Ondermeer het financiële beleid van commissies is 
onder de loep genomen en ook voorstellen om het 
HR te wijzigen hebben we uitgebreid bestudeerd. Ko-
mend jaar staat de regelcie waarschijnlijk de volgen-
de grote taak te wachten, er wordt gewerkt aan een 
nieuwe vereniging en wat is een vereniging zonder 
reglementen?

Maarten Inklaar
Marcel Segbers

Martijn Bodewes
René Kist

SIKK-commissie
Door de sterkte van de koffie, de grote variëteit aan 
koekjes en de beter openingstijden (de SIKK was 
dit jaar zelfs in de weekenden en in de vakantie ge-
opend) was de SIKK-cie instaat de vermoeide FMF ’ers 
nog beter weer tot leven te wekken dan voorheen. 
Hoogtepunten: π-day, nieuw koffiezetapparaat, het 
watergevecht en de fotoshoot.

Alex van der Bie
Anisa Salomons

Georg Muntingh
Gjalt Bearda
Mark IJbema

Pim Lubberdink

Sportcommissie
De sportcie heeft wederom geprobeerd wat sportivi-
teit maar vooral gezelligheid te verspreiden onder de 
FMF ’ers. 
In de eerste maanden van het seizoen moesten we 
rustig aan doen qua activiteiten in verband met de 
festiviteiten rond het 9e lustrum. Pas in december 
ging het los: paintball! Dit gave massale evenement 
(eh... sport?) is inmiddels een blijvertje geworden, 
hoewel de opgelopen vlekken, schrammen en bulten 
wederom overaftelbaar waren. Al gauw in het nieuwe 
jaar volgde het kroegensportentoernooi, een verkap-
te nieuwjaarsborrel. Het zal u dan ook niet verbazen 
dat de namen van de winnaars verloren zijn gegaan.
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Traditiegetrouw werd er een voetbaltoernooi geor-
ganiseerd. Maar dan wel in de zaal, want in februari 
is het ons nog te frisjes buiten. De spannende finale 
werd gewonnen door het Virtual Team, onder lei-
ding van Bastiaan Zijlema. Inmiddels waren de voor-
bereidingen voor de Bata444race al in volle gang... 
die gingen niet van een leien dakje, omdat de STARS-
excursie ons een aantal fanatieke lopers ontnomen 
had. Toch wisten we een volledig team te vormen, 
waarin het gehalte IWIanen bijzonder hoog was. Het 
bekende vrouwenprobleem speelde ons team parten, 
waardoor we ongeveer een uur straftijd kregen en uit-
eindelijk als 234e eindigden (van de 313). Maar dat 
mocht de pret niet drukken! Het was een ontzettend 
gaaf weekend wat nog lang bezongen zal worden.
De laatste activiteit was karten, inmiddels ook al een 
traditie. Het rubber wou prima branden en de cham-
pagne vloeide rijkelijk na afloop – runner-up Wim 
Ottjes trakteerde Jan Feitsma op een heerlijke cham-
pagnedouche... De sportcie zag geen tijd meer op 
de volle agenda om de overige ideeën uit te voeren: 
fietstocht door de provincie, schaatsen en survival. 
Iets voor volgend jaar misschien?!
Maar hier eindigde we nog niet: al sinds juni 2005 
en op het moment van schrijven nog wordt er fa-
natiek getraind door een groepje hardlopers voor 
wedstrijdjes zoals de Bata444race en de 4 Mijl. Oud-
FMF ’er Kees Hink heeft ons alsmede trainer Eamon 
Nerbonne geholpen deze trainingen op te zetten. 
Zie voor meer info de hardloopwiki, te vinden via de 
FMF-site SPORTCIE.FMF.NL, als je ook eens mee wilt 
lopen! 

Arjen van der Veen
Jan Feitsma

Mattijs Meiboom
Reeuwerd Straatman

Symposium
Dit jaar was het thema van het FMF-symposium de 
biomedische technologie. Een zeer breed thema, met 
een divers scala aan sprekers.
We zijn eind oktober begonnen met de organisa-
tie van het symposium. Het enige dat we ons nog 
herinneren van de eerste vergadering komt eigenlijk 
neer op wat onze voorzitter Marcel aangaf als doel 

te hebben: het symposium in oude glorie herstellen. 
Hiermee doelde hij op de grotere opzet die het sym-
posium een aantal jaren daarvoor had. Lekker ambi-
tieus twee dagen lang met alles er op en er aan, op 
een mooie locatie en voor een breed publiek. Wij 
zijn van mening daar in geslaagd te zijn.
Dat het symposium twee dagen duurde valt niet te 
betwisten. Huis de Beurs was een mooie locatie, met 
een prima lunch en een gezellige naborrel op beide 
dagen. Helaas waren ze niet geheel voorbereid op de 
bloedhete dagen waarop het symposium toevallig 
plaatsvond. Hun vrijgevigheid wat betreft bittergar-
nituur staat ons ook wel aan, daar we ze tot vier keer 
toe moesten smeken om die in rekening te brengen 
voordat we ze eindelijk konden betalen. Het publiek, 
klein ondanks onze inspanningen het symposium bij 
elke student onder de zon te promoten, was welzeker 
breed te noemen. Naast de gebruikelijke FMF-bezoe-
kers waren er ook studenten psychologie, biologie en 
wat meer zij. En dezen waren allebei zeer enthousi-
ast.
Als komend jaar de opkomst ook overeenkomt met 
de grootse opzet zijn we helemaal tevreden. Afgezien 
daarvan kunnen wij als symposiumcommissie naar 
onze bescheiden mening met gepaste trots terugkij-
ken op een geslaagd symposium.
 

Job van der Zwan
Marcel Segbers

Peter Bosma
Pieter Scherphof

Rogier Bouwman

Computercommissie
Het was een roerig jaar voor de comcie. De belang-
rijkste gebeurtenis was natuurlijk de aanschaf en 
ingebruikname van een nieuwe server. Maar daar-
naast mogen we ook niet vergeten dat dit jaar voor 
het eerst zes werkplekken beschikbaar zijn en dat de 
mailrelay van Vuurwerk is vervangen door een van 
DNS Made Easy.
Ten eerste was er dus de aanschaf van de nieuwe ser-
ver. Na veel opties te hebben afgestreept is besloten 
deze Kronos te noemen, naar de vader van Zeus in 
de Griekse mythologie, naar wie de oude server ge-
noemd was. Halverwege september 2004 was het 
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budget bekend en is de comcie begonnen met na-
denken over welke hardware er zou gaan worden 
aangeschaft.
Omdat standaardsystemen van bijvoorbeeld Dell 
niet precies waren wat we nodig hadden, en boven-
dien vaak duurder zijn vanwege allerlei extra kosten 
voor dingen die we zelf kunnen doen, was al snel 
besloten om de server ‘from scratch’ te bouwen met 
onderdelen besteld bij verschillende online winkels. 
Na lang, erg lang, wikken en wegen over de precieze 
samenstelling, is op 3 november 2004 de bestelling 
de deur uit gegaan.
Op 25 november 2004 is de server in elkaar gezet. 
Inmiddels was ook besloten om de Linux-distributie 
Gentoo erop te gaan draaien. Op 13 december was 
de installatie zo ver gevorderd dat de server zelfstan-
dig geboot kon worden. Rond februari 2005 is de in-
stallatie- en configuratiefase afgerond (dit heeft lang 
geduurd vanwege afwezigheid van Derek, zonder wie 
het niet gelukt zou zijn) en was de comcie klaar om 
de data van de oude naar de nieuwe server te gaan 
overzetten.
Omdat er met de invoering van een nieuwe server, 
met een andere processorarchitectuur en behoor-
lijk andere software, ongetwijfeld problemen zou-
den gaan optreden, heeft de comcie besloten om 
de twee servers gedurende twee weken naast elkaar 
te draaien. Zeus bleef de primaire server, terwijl de 
gebruikersdata al wel naar Kronos gemigreerd was, 
zodat iedereen kon testen of al zijn programmatuur 
het nog deed.
In het weekend van 26 en 27 februari is de eerste 
proefmigratie uitgevoerd en is Kronos opengezet 
voor de gebruikers. Er werd een mail rondgestuurd 
waarin iedereen werd aangemoedigd om goed ge-
bruik te maken van de testperiode, om zodoende 
problemen af te vangen voor ze een probleem gingen 
vormen.
Twee weken later, op vrijdag 11 maart 2005, is dan 
eindelijk Zeus dichtgezet (om zo de consistentie van 
gemigreerde data te behouden), en is het IP-adres 
in de DNS-servers van Vuurwerk omgeschakeld. Deze 
wijziging van IP-adres was nodig door herstructure-
ringen van het FWN-netwerk, waardoor we op ter-
mijn sowieso niet het oude IP-adres zouden kun-
nen behouden. De migratie verliep, afgezien van de 
strubbelingen met Vuurwerk (zie verderop) redelijk 

soepel en na afloop kon de comcie terugkijken op 
een intensief, maar zeer vruchtbaar weekend. Kronos 
is opengezet halverwege de middag van 13 maart.
Daarna zijn nog wel wat kleine probleempjes ge-
weest, maar in grote lijnen blijkt het systeem prima 
te werken. Er zijn echter nogal wat zaken waar de 
comcie nog aandacht aan moet besteden.
Dit jaar is geregeld dat naast WWW.FMF.NL ook (zon-
der extra kosten) FMF.NL en *.FMF.NL naar de server 
verwijzen. Dit stelt ons in staat om voor commissies 
bijvoorbeeld adressen als COMCIE.FMF.NL, BESTUUR.
FMF.NL en WEBCIE.FMF.NL aan te maken.
Er is dit jaar een werkstation (Jordens genaamd) aan-
geschaft. Er is toen besloten om de Heisenberg nog 
niet de deur uit te doen. Deze machine zal in de 
BONK zijn werk blijven doen totdat hij stuk gaat of 
doorgeschoven wordt. Er zal geen geld meer in zijn 
onderhoud gestoken worden. Het motto is dus: ge-
niet ervan zolang het duurt.
Door de overstap van het FWN-netwerk op Win-
dows XP was het voor de FMF niet meer mogelijk om 
Windows 98 nog effectief te gebruiken. Doordat de 
FWN-installatie van XP nogal wat problemen met zich 
meebracht, is besloten om op alle werkplekken onze 
eigen XP te gaan draaien met onze eigen domeinlo-
gin.
Het afgelopen jaar is er door de comcie veel werk 
verzet, maar helaas niet zo veel als eigenlijk had ge-
moeten. Op dit moment zijn er nog verscheidene 
grote klussen die binnenkort gedaan moeten wor-
den, terwijl geen van de comcieleden er genoeg tijd 
voor heeft. De comcie is daarom aan het nadenken 
over het aannemen van een nieuw commissielid. We 
hopen dat we het computerpark van de FMF daarmee 
nog beter zullen kunnen onderhouden. 

Derek Land
Gjalt Bearda

Laurens van der Starre
Thomas ten Cate

Toetscommissie
De toetscie heeft eigenlijk elk jaar dezelfde doelstel-
ling: zoveel mogelijk tentamens en uitwerkingen 
online beschikbaar stellen. Het vervelende aan deze 
doelstelling is, dat het dus altijd beter had gekund: 
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er blijven altijd wel een paar tentamens te scannen 
over, of van een bepaald vak ontbreekt een recente 
uitwerking. Maar al met al zijn wij niet ontevreden 
hoe we dit jaar gepresteerd hebben.
Een van de leukste veranderingen in de toetscie dit 
jaar was de invoering van “de helden van de toets-
cie”. Mensen die de nuttigste bijdrage leverden aan 
de toetscie kregen als bedankje een lustrummok. 
Bart Roossien en Thomas ten Cate waren dit jaar de 
grote helden. Het laatste kwartaal is er geen lustrum-
mok meer uitgedeeld, maar we zullen dit komend 
jaar zeker weer oppakken.
Verder is het toetsciesysteem herschreven, waardoor 
een aantal veiligheidslekken is gedicht en bovendien 
het geheel er beter uitziet en in de nieuwe FMF-tem-
plate past. Ook hier is nog steeds ruimte voor ver-
betering. Ons belangrijkste doel voor volgend jaar is 
dan ook om een systeem te ontwikkelen, waardoor 
gebruikers zelf gemakkelijker content kunnen toe-
voegen aan de tentamenbank.
Als afsluiter willen we iedereen vragen komend jaar 
(weer) tentamens en uitwerkingen in te leveren, zo-
dat de FMF-tentamenbank up-to-date blijft. 

Gjalt Bearda
Pieter van der Wijk

Pim Lubberdink

Websitecommissie
Al enige tijd waren er plannen voor de nieuwe FMF-
website. Zowel op het gebied van uiterlijk als van de 
code achter de website hadden diverse mensen goede 
ideeën, maar tot dusver was het bij plannen en eerste 
opzetjes gebleven. Daar is het afgelopen jaar veran-
dering in gekomen. Na een paar maanden plannen, 
het bedenken van een nieuwe lay-out, discussies met 
forumcie en fotocie over hun plek in het nieuwe sy-
steem heeft de webcie zich het weekend van 2 en 
3 april in de GWK opgesloten. Na twee dagen hard 
programmeren werd zondag rond tien uur ‘s avonds 
besloten de nieuwe site actief te gaan maken. Zo-
als altijd waren er natuurlijk nog de nodige kinder-
ziektes weg te werken, maar inmiddels werkt alles en 
kunnen we bezig het website aanbod uit te breiden. 
Zo biedt de FMF inmiddels eindelijk informatie via 
RSS en ook wordt gekeken of het systeem nog een-

voudiger gemaakt kan worden, zodat alle commis-
sies makkelijk een website kunnen bijhouden. Met 
een blik op de toekomst kunnen we zeggen dat de 
webcie ook een rol gaat spelen in de nieuwe vereni-
ging, want ook deze zal een website nodig hebben. 
Ervaring heeft ons geleerd dat hier veel tijd in gaat 
zitten, dus we kunnen er eigenlijk niet vroeg genoeg 
mee beginnen.

Bart Roossien
Maarten Inklaar

Sietze van Buuren

Boekenbestelsysteem
Al jaren wordt er binnen de FMF gepraat over een 
online boekenbestel-systeem, maar dit jaar is er dan 
toch echt een serieus begin hiermee gemaakt door de 
oprichting van de Pulpcie. We zijn druk bezig met 
het ontwerp van het systeem en hopen dat dit vol-
gend jaar in gebruik kan worden genomen.

André Offringa
Martijn Bodewes

Timo Laman
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Stichtingen

Stichting GBE-FMF
De Stichting Grote Buitenlandse Excursie(s) - Fy-
sisch Mathematische Faculteitsvereniging (stichting 
GBE-FMF ) heeft als doel om elke twee jaar voor FMF-
leden een drieweekse reis te organiseren met een 
intercontinentale bestemming. De GBE is onderge-
bracht in een stichting die statutair gelieerd is aan de 
FMF. Op die manier wordt de FMF gevrijwaard van 
de financiële risico’s die de organisatie van een inter-
continentale reis met zich meebrengt. 

Doel van de reis is door middel van bezoeken aan 
universiteiten, bedrijven en instellingen 25 studen-
ten een indruk te geven van de wetenschap en cul-
tuur van een land buiten Europa. Het zwaartepunt 
van de reis (tweederde van het programma) ligt op 
wetenschappelijk gebied. 

Zo zijn afgelopen jaren studenten en begeleiders van 
de wetenschappelijke staf van de Rijksuniversiteit 
Groningen op bezoek geweest in Japan (met bezoe-
ken aan onder andere NTT DoCoMo, Sony, Univer-
sity of Kyoto en Osaka). De oostkust van Amerika 
(met bezoeken aan o.a. Brookhaven National Labo-
ratory, Bell Labs, MIT, Harvard & Princeton Univer-
sity) en Mexico (met bezoeken aan onder andere de 
UNAM en Corona). 

Dit jaar is een reis georganiseerd naar Beijing en 
Kuala Lumpur. Het was een zeer geslaagde reis, met 
bezoeken aan onder andere Peking University, Tsing-
hua University, Intel en Philips. Er was ook ruimte 
in het programma voor culturele activiteiten, een be-
zoek aan de Chinese Muur kon natuurlijk niet ont-
breken. 

Elke deelnemer dient voor aanvang van de reis een 
casestudie te voltooien van drie weken bij een bedrijf 
of instelling hier in Nederland. Een casestudie is 
naast de subsidies de voornaamste bron van inkom-
sten voor deze reis. Deze manier werkt erg prettig: de 
student krijgt een indruk van werken bij een bedrijf 

of instelling en andersom kunnen bedrijven en in-
stellingen opdrachten die blijven liggen of waarvoor 
de expertise niet aanwezig is toch uitvoeren. Meer 
informatie over de reizen en casestudies is te vinden 
in eindverslagen die na elke reis gepubliceerd wor-
den.

Stichting Hendrik de Waard
De Stichting Professor Hendrik De Waard, in 1987 
opgericht door de FMF streeft ernaar elk jaar een le-
zing te organiseren over een actueel wetenschappe-
lijk onderwerp door een spreker van internationale 
faam. De FMF ondersteunt de stichting zowel finan-
cieel als door middel van promotie en hulp bij de 
organisatie. 

Afgelopen jaar heeft er helaas geen lezing plaats ge-
vonden. Wel is het stichtingsbestuur aangevuld, er 
zijn enthousiaste nieuwe personen gevonden die een 
Hendrik de Waard lezing willen organiseren. De 
banden van de stichting met de FMF zijn aangehaald. 
Door de nauwere betrokkenheid van de FMF bij de 
stichting hopen wij de continuïteit te waarborgen en 
dat er weer elk jaar een lezing wordt georganiseerd. 
Wij hebben er alle vertouwen in dat er komend jaar 
weer een lezing wordt georganiseerd door de nieuwe 
stichting Hendrik de Waard. 

Stichting Nationaal informatica Congres
Dit jaar is via de Stichting Nationaal Informatica 
congres (SNiC) voor het eerst een landelijk sympo-
sium voor informatici georganiseerd. Naast de FMF 
zijn er nog tien studieverenigingen uit Nederland 
verbonden aan deze stichting.
Het symposium getiteld Digitainment vond plaats 
in Leiden en gaf studenten van de universiteit en de 
hogeschool een kijk op informatietechnologie voor 
entertainment. Er werd getracht de vraag “Hoe zal 
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entertainment onder invloed van de informatietech-
nologie er in de toekomst uitzien?” te beantwoorden 
voor de 340 aanwezige studenten.
SNiC bestond afgelopen jaar uit een bestuur, dat 
tevens het evenement zelf organiseerde. Zij worden 
geadviseerd door een raad van advies, die bestaat uit 
afvaaardigers van alle studieverenigingen.
Volgend academiejaar wordt weer geprobeerd een 
landelijk informaticasymposium te organiseren.

Stichting BètaBedrijvenDagen
In de Stichting Beta-BedrijvenDagen zijn de vol-
gende studieverenigingen vertegenwoordigt: FMF, 
CB, Cover, BIG, GBC, Lugus, Melior Vita, Phar-
maciae Sacrum, Bernouilli en Professor Francken. 
De stichting stelt een commissie aan die de Beta-Be-
drijvenDagen gaat organiseren. De stichting houdt 
toezicht op de financiële kant en geven feedback 
over bijvoorbeeld de promotie van het evenement. 
Daarnaast ziet ze erop toe dat er voor elke vereniging 
relevante bedrijven op de dagen staan.

Dit jaar was er voor het eerst een Raad van Toezicht, 
omdat het vorige stichtingsbestuur gemerkt had dat 
er meer direct contact met de commissie nodig was. 
De Raad van Toezicht bleek een goed initiatief; de 
stichting was op deze manier goed op de hoogte en 
kon waar nodig ingrijpen. Gelukkig hadden we dit 
jaar een zeer professionele commissie, dus verliep al-
les nagenoeg vlekkeloos. Ook op deze plek willen we 
ze nogmaals bedanken voor het neerzetten van een 
zeer geslaagde Bèta-BedrijvenDagen 2005!
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Financiën

Het is de FMF in financieel opzicht goed verlopen. 
De sponsoring is boven verwachting goed gegaan, 
de commissies hebben zo veel mogelijk hun budget 
opgemaakt, en het is gelukt om sinds vele jaren een  
(begroot) verlies te draaien.

Zoals elk jaar gebeurt, is er een begroting opgesteld 
naar de doelstellingen van het bestuur. Op veel pos-
ten is hetzelfde begroot als het voorgaande jaar. Zo 
hebben we ondanks de goede advertentie-inkomsten 
van de Periodiek van het voorgaande jaar hetzelfde 
begroot, met de hoop dat onze commissaris-extern 
het net zo goed zou doen als zijn voorganger.
Daartegenover hebben we de inkomsten voor ad-
vertenties op de website en op de standaardposter 
iets lager begroot, omdat de trend leek dat bedrijven 
steeds minder geïnteresseerd waren in deze vorm van 
sponsoring.

Daarnaast hebben we € 300,- begroot voor de nieuw 
opgezette eerstejaarscommissie, die activiteiten voor 
alleen eerstejaars organiseren, om zo de onderlinge 
contacten te vergroten. Maar ook om te zorgen dat 
de eerstejaars nog meer binding met de FMF krijgen. 
We hebben meer begroot voor de reiskosten van ex-
cursies, omdat de wetenschappelijke vorming van de 
leden niet voor niets een van de hoofddoelen van de 
vereniging is. We wilden dus dat iedereen aan elke 
excursie kosteloos kon deelnemen. Verder hebben we 
ook meer begroot voor het ledenweekend zodat er 
een programma was.

Dit is ook het jaar geweest waarbij veel reserveringen 
gebruikt werden, niet alleen hadden we een lustrum 
waar € 5000,- voro gereserveerd stond, ook is er een 
alumni-dag georganiseerd en een nieuwe server ge-
kocht.

De boekencommissie heeft dit jaar door hun har-
de werk twintig procent meer boeken verkocht dan 
het vorige jaar. Dit heeft er voor gezorgt dat we veel 
meer winst op boekenverkoop hebben ontvangen. 
Daarnaast zijn de eerste twee periodieken te duur 
uitgevallen door een fout bij de overdracht. Die tien 
keer duurder uitviel dan verwacht. Gelukkig leverde 
de geplande Consultancy periodiek meer op dan ver-
wacht, wat weer compenseerde.

Tegen het einde van het bestuursjaar hadden we een 
redelijk goed overzicht van hoe het financieel met de 
FMF is verlopen. Er bleek geld over te zijn. Daarom 
is er nog een mooi extraatje voor de actieve leden 
gekocht als bedankje.

Gjalt Bearda
Penningmeester



27

FYSISCH-MATHEMATISCHE FACULTEITSVERENIGING

JA A R V E R S L AG 2 0 0 4 - 2 0 0 5

Verenigingsbalans
Activa € € Passiva € €

Debiteuren 12.626 Crediteuren 631 
Nebulafeest 3 Tom Bergstra 1 
Statiegeld 7 Reiskosten bestuur 24 
Veiling 18 NAM deelnemers vergoeding 34 
Deelnemers NAM-excursie 19 Declaraties 268 
Bata444race 2005 20 Subsidies Lustrum 304 
Karten 24 
Donateurs 33 
Bestuursweekend 62 Reserveringen 6.462 
Bata444race 2004 125 GBE ‘07 680 
Ledenweekend2005 166 KBE ‘06 900 
Deelnemers liftwedstrijd 186 Lustrum ‘09 678 
vvb-BMT (symposium) 250 Computerplan 425 
Bestuur en Kandies 414 Reserveringen sponsoren 3.779 
Pion 493 
Scholtens Wristers 1.206 
Boeken 1.229 
Optiver 3.094 Commissies 4.533 
Nog te factureren 5.278 Eerstejaarsfeest 127 

Introcie 448 
Borg 79 Almanak 2005 3.190 
Sterrenkunde pasje 11 Symposium 768 
TPG 68 

Kassen en voorraden 5.656 
Kas Nebula 119 
Boeken 5.363 
Voorraad Nebula 86 Eigen vermogen 21.807 
Voorraad Bestuur 21 Bestuur 18.807 
Statiegeld 67 Boexie 3.000 

BTW terug te vorderen 2.692 BTW af te dragen 1.448 
Boexie 1.448 

Rekeningen 14.364 
Kas bestuur 198 FIOD 750 
Bestuur Giro 1.836 
Rabobank 4.113 
Roparco 3.939 
Projectcode 415 
KBE 40 
Boexie 3.823 

Commissies 212 
Gala 33 
GBE 44 
Alfabetfeest 135 

Totaal 35.630 Totaal 35.630 
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Verenigingsafrekening
Inkomsten €  € Uitgaven €  € 

Rente 234 Inkoop boeken 64.959 

Contributie 3.595 Studiegerelateerde activiteiten 2.782 
Jongerejaars Colloquia 56 

Donaties 1.126 Reiskosten Excursies 1.531 
P-uitreikingen 60 

Subsidie 6.975 Lustrumsymposium 651 
Bestuur 1.889 Kosten Olympiades 80 
Almanak 2004 2.210 Bedrijfslezingen 404 
Lustrum 2.876 

Sportieve activiteiten 2.864 
Verkoop boeken 65.810 Paintball 1.148 

Bowlen 121 
Sponsoring 12.670 Zaalvoetbaltournooi 56 
Overig sponsoring 1.889 Karten 599 
Almanak 2.475 Lasergamen 242 
Advertenties Periodiek 7.460 Batavierenrace 699 
Lustrum 441 
Bijdrage lezingen 404 Gezelligheidsactiviteiten 10.882 

Etentje eerstejaars 380 
Bijdrage leden, BTW vrij 10.882 Ledenweekend 700 
Excursie Desy 179 Liftwedstrijd 229 
Alumnidag bijdrage 2.830 Lustrumactiviteiten 5.983 
Paintball 1.148 Entree Casino 200 
Bijdrage NAM-excursie 495 Inkoop voor films 371 
Bijdrage overdrachtsweekend 414 Inkoop voor spelavonden 313 
Karten 504 Feesten 2.705 
Batavierenrace 500 
Entree feest 146 Drukwerk 14.367 
Eerstejaars activiteiten 979 Almanak 5.600 
Bijdrage liftwedstrijd 186 Kaartjes 16 
Verblijf en eten ledenweekend 378 Etiketten 115 
Kaartverkoop Lustrumactiviteiten 1.463 Jaarverslag 226 
Bijdrage lustrumkamp 1.661 Periodieken 6.629 

Kerstkaartje 147 
Bijdrage leden, BTW 3.656 Constitutiekaartje 175 
Verkoop tijdens films 430 Posters 1.120 
Entree IODB feest 1.962 KBE eindverslag 290 
Verkoop bij ledenweekend 143 Bestelformulieren 48 
Verkoop repen en blikjes 495 
Verkoop bij spelavonden 295 Materiaal 6.550 
Verkoop Commissieborrel 276 Toner 170 
Eten bij de ALV 56 Computerapparatuur 859 

Server 1.804 
Overige inkomsten 1.380 FMF-artikelen 1.001 
Kasoverschot 90 Papier 776 
Bestuursbijdrage constitutie 88 Software 925 
Besturendag 186 KBE DVD’s 38 
Veiling 444 Overig Materiaal 43 
Korting op boeken 367 Mokken 935 
Bierverkoop aan Arago 5 
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Bijdrage lustrumleden eten 53 Bestuur 1.183 
Deelnemersbijdrage JdP 147 Vervoer 384 

Collegabesturen 28 
Toename voorraad 4.010 Overdrachtsweekend 514 
Bestuur 0 Besturendag 186 
Nebula 59 Overig bestuur 70 
Statiegeld 72 
Boeken 3.880 Administratie 754 

Kopiëren/printen 14 
Afvoeren crediteuren 674 Postbus 113 
Afvoeren crediteuren Boexie 674 Domeinnaam 59 

Film 158 
Reserveringen 3.760 Bankkosten 171 
Alumni 150 Verzekering 193 
Server 1.804 KvK 47 
KBE 395 
Lustrum 1.411 Leden 941 

Actieve-ledenetentje 454 
Mutatie EV 815 Commissieborrel 487 
Bestuur 815 

Representatie 1.089 
ALV’s 295 
Dies 152 
Foto expositie 54 
Lijsten vaste expositie 97 
Constitutie 464 
Overig representatie 25 

Overig 3.924 
Tosti’s en koffie 236 
Aanschaf repen en blikjes 454 
Aankleding ledenkamers 44 
Alumnidag 2.661 
Fotowedstrijd 30 
Eten bij ALV 64 
Spin / Wiso / FvOG 88 
Periodiek 171 
Vergoeding voor camera’s 75 
Overig 101 

Reserveringen 2.658 
GBE ‘05 680 
KBE ‘06 450 
Lustrum ‘04 678 
Computerplan 100 
FIOD 750 

Afvoeren debiteuren 31 
Reünie 30 
Veiling 1 

BTW niet terug te vorderen 2.605 
Bestuur 1.518 
Boexie 1.087 

Totaal 115.588 Totaal 115.588 



30

FYSISCH-MATHEMATISCHE FACULTEITSVERENIGING

JA A R V E R S L AG 2 0 0 4 - 2 0 0 5

Activiteiten

oktober
wo 6 Voorrondes NKP 18:30 Practicumzalen IWI
do 7 Alphabetfeest 22:00 Unitas gebouw
vr 8 Propedeuse-uitreiking natuur- en sterrenkunde 15:30 NCC, 51110080
wo 13 Commissieborrel 20:00 Cleopatra
do 14 Open Dag FOM 8:00 Nieuwegein
do 14 Nixxbios Infernal Affairs 19:00 NCC, 5111.0022
vr 15 Jongerejaarscolloquium Informatica 13:00 RCC 255
do 21 Jongerejaarscolloquium Natuurkunde 11:15 NCC, 5111.0080
ma 25 Eerstejaars Bowling Event 20:00 Piccadilly
wo 27 Propedeuse-uitreiking wiskunde en informatica 14:00 Academiegebouw
wo 27 Kolonisten van Catantoernooi 20:00 Jongens van de Witt
wo 27 Borrel! 22:00 Jongens van de Witt

november
vr 5 Almanakuitreiking 15:00 NCC, VIP-room
za 6 FMF Reünie 14:00 NCC
do 11 Nixxbios: Intacto 19:00 NCC, 5111.0022
ma 15 Jeux de Pommes 10:00 NCC, 5111.0022
wo 17 Cabaret: Neveneffecten 20:00 Simplon
wo 17 Lustrumfeest 22:00 Simplon
vr 19 Quentin Tarantino Marathon 19:00 RKZ bios
vr 19 Pimp my bike! 11:00 NCC
ma 22 eisprong.info 14:00 oude ACM fabriek
ma 22 Retro-LAN 19:00 NCC, 5116.0310
wo 24 Lustrum Borrel 22:00 Jongens van de Witt
wo 24 I-TROM 19:30 Het kasteel
do 25 Jongerejaarscolloquium Natuurkunde 11:15 NCC, 5111.0080
vr 26 XZP: Jij gaat mee! 14:00 Ameland

december
do 2 Jongerejaarscolloquium Informatica 11:15 RC 255
di 7 Paintball 20:30 oude ACM-gebouw
do 9 Jongerejaarscolloquium Wiskunde 11:15 RC 255
wo 15 Nixxbios 19:00 NCC, 5111.0080
do 16 Excursie Philips 8:00 Eindhoven
ma 20 ALV 18:00 NCC, 5114.0004
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wo 22 Wetenschapsquiz met Hans Jordens 12:15 NCC, 5111.0080
wo 22 Kerstborrel 22:00 Jongens van de Witt
wo 22 Donner Schaaktoernooi 20:00 Jongens van de Witt

januari
di 11 NSO-vergadering 15:30 NCC, 5118.-149
di 11 Kroegensport 20:00 Cafe de Toeter
wo 12 Nixxbios 19:00 NCC, 5111.0080
do 20 Boot gezonken, toch dronken! 22:00 AaBC-café
do 20 Lasergamen met de eerstejaarscommissie 20:30 Q-PIT
do 20 Jongerejaarscolloquium Natuurkunde 11:15 NCC, 5111.0080
wo 26 Donner Machiavelli 20:00 Jongens van de Witt
wo 26 Gangmaker Borrel 22:00 Jongens van de Witt

februari
di 15 Intrafacultaire Bierestafette 22:00 de Hendrik
wo 16 Jongerejaarscolloquium 15:15 RC 248
ma 21 Netwerkspellenavond 17:00 NCC, 5116.0310
di 22 Bierproeven met KIVI-NIRIA 16:00 Paard van Troje
di 22 Jongerejaarscolloquium 11:15 NCC, 5111.0080
wo 23 Borrel 22:00 Jongens van de Witt
wo 23 Neveneffecten + Voorprogramma 20:00 Simplon
ma 28 Jongerejaarscolloquium Informatica 13:00 RC 255

maart
di 1 Actieve Ledeneten 19:00 Jongens van de Witt
vr 4 Driedaagse NAM-excursie 10:00 Ameland
do 10 FacFeest - Desert Storm 22:00 Strand Noorddijk
di 15 Zaalvoetbaltoernooi 12:00 ACLO
wo 16 Procamborrellezing 16:00 NCC, 5116.0116
wo 16 Algemene LedenVergadering 20:00 Jongens van de Witt
di 22 Jongerejaarscolloquium 11:15 NCC, 5111.0080
wo 23 Veiling 16:00 NCC, 5111.0080
wo 30 Donner Pubquiz 20:00 Jongens van de Witt
wo 30 Borrel 22:00 Jongens van de Witt

april
do 7 Alphabetfeest deel II 22:00 Unitas
do 7 Consultancy Game 10:00 Gasunie gebouw
do 7 Primero: Bourgondisch Eten 19:00 Jongens van de Witt
vr 8 Fysica 2005 11:15 Aula TU Delft
do 14 Vertrek GBE STARS 5:00 CS Groningen
do 14 Nixx-film 19:00 NCC, 5111.0080
vr 22 Bata444race 8:00 Nijmegen tot Enschede
wo 27 Borrel 22:00 Jongens van de Witt
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mei
wo 11 Landelijk Informatica Congres 13:00 Leiden
do 12 Moulin Rouge Gala 22:00 Huize Maas
vr 13 Kaleidoscoopdag 10:00 Delft
wo 18 Nixxbios 19:00 NCC, 5111.0080
do 19 Takumi Technology Lunchlezing 12:00 NCC, 5118.-152
wo 25 Klaverjassen 20:00 Jongens van de Witt
wo 25 FMF Borrel, thema: droge worst 22:00 Jongens van de Witt
wo 25 Jongerejaarscolloquium, Wiskunde 13:00 BB0217, Blauwborgje
do 26 FMF Symposium 10:00 Huis de Beurs
ma 30 Microsoft borrellezing 14:00 NCC, 5111.0080
ma 30 Discussie-avond toekomst FMF 19:30 NCC, 5111.0080

juni
vr 3 LIMO - Wiskunde Olympiade 10:30 Gorleaus Laboratorium
ma 6 Jongerejaarscolloquium Natuurkunde 12:15 NCC, 5111.0080
di 7 Beta-BedrijvenDagen 14:00 Martiniplaza Groningen
do 9 Natuurkunde Olympiade: PION 10:30 Delft
za 11 WYP Fietspuzzeltocht 11:00 Groningen
ma 13 Primero Casino 20:00 Holland Casino
ma 13 Corus Lunchlezing 12:00 NCC, 5118.-152
di 14 Karten met de Sportcie 19:30 vlakbij Kardinge
wo 15 Nixx-film 19:00 NCC, 5111.0080
wo 15 Nebula Feest 22:00 Bernlef, Tuinstraat 22
do 16 Algemene LedenVergadering 20:00 Jongens van de Witt
vr 17 Ledenweekend 14:00 Westerbork
wo 29 Bakborrel 22:00 Jongens van de Witt

juli
vr 1 Eindejaarsbarbecue 16:00 Franckenkamer, NCC

augustus
do 11 Vertrek ICPS 8:00 Schiphol
di 30 Introductiedag op de faculteit, natuur- en sterrenkunde 10:00 NCC
di 30 Introdag op de universiteit: Wiskunde en Informatica 10:00 IWI
wo 31 Introductiekamp Natuur- en Sterrenkunde 10:00 Lauwersoog
wo 31 KIWI-kamp 10:00 Appelscha

september
wo 14 Nixxbios 19:00 NCC, 5111.0080
do 15 Excursie Thales 10:30 Hengelo
wo 21 Eerstejaarsfeest 22:00 Het Pleidooi
wo 28 Borrel 22:00 Jongens van de Witt
do 29 Overdrachts-ALV 20:00 Huis de Beurs



33

FYSISCH-MATHEMATISCHE FACULTEITSVERENIGING

JA A R V E R S L AG 2 0 0 4 - 2 0 0 5



34

FYSISCH-MATHEMATISCHE FACULTEITSVERENIGING

JA A R V E R S L AG 2 0 0 4 - 2 0 0 5

Sponsoren

Hoofdsponsoren
 Bain & Company
 Belastingdienst / Centrum voor ICT
 Boston Consulting Group
 Corus
 McKinsey & Company
 Microsoft
 NAM
 Océ
 Optiver
 Procam
 Quinity
 Thales
 Vertis
  ScholtensWristers

Subsponsoren
 Automatiseringsgids
 Deloitte
 Facilitair bedrijf
 Jongens van de Witt
 Lazy Frog
 Medtronic
 Modern Papier
 Nedap
 OD Medical
 Philips Medical Systems
 Shell
 Stan Ackermans Instituut
 SUM
 Takumi Technology
 Vereenigde
 Wasautomatenverhuur

Subsidiënten
 Faculteit der Wiskunde en Natuurwetenschap-

pen
 Opleidingsinstituut Wiskunde en informatica
 Opleidingsinstituut Natuurkunde en Techni-

sche Natuurkunde
 Opleidingsinstituut Sterrenkunde
 KVI
 IVEM
 GNEV
 NNV
 Stichting Physica
 GUF
 FOM
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Ten eerste willen wij graag alle leden bedanken voor 
hun inzet. Zonder de leden bestaat de FMF niet en 
zonder leden die iets willen organiseren, zijn er geen 
activiteiten. 

Ook natuurlijk dank aan de opleiding en de faculteit 
voor alle steun, financieel en facilitair. De steun zorgt 
ervoor dat de FMF zoveel kan organiseren: sympo-
sia, studiereizen, colloquia en andere activiteiten die 
de studenten helpen zich zelf te ontplooien. 

Dank aan alle sponsoren voor de goede samenwer-
king, de leuke excursies en lezingen. Ook hun finan-
ciële steun maakt mogelijk dat de FMF verscheidene 
activiteiten kan organiseren.

Dank aan onze ereleden voor de gezellige avonden. 
Gourmetten bij Hans Jordens, met een lekker glaasje 
whisky erbij. En de verscheidene keren dat wij van de 
gastvrijheid van Hendrik en Paula de Waard moch-
ten genieten. 

Tot slot dank aan onze ouders en vrienden, die er 
begrip voor hadden dat wij dit jaar minder tijd voor 
ze hadden. 

Dankwoord


